Visitor Authentication Process

请讲入大厅安检设备处测温

Before entering the exhibition hall, please take a temperature check at the security check area



预登记观众

(完成身份验证)

Pre-registered visitor (authentication is completed)

预登记观众

(未完成身份验证)

Pre-registered visitor (authentication is NOT completed)

現場登记观众 Onsite registered visitor

海外及港澳台观众 Macau. Taiwan and overseas



如有需要,请

至自助机或柜

台打印胸卡。

If necessary.

proceed your

badge at self

registration or

badge counter.

please

网页预登记:请在系统关闭前提交完整身份 信息, 否则现场需重新注册。

Online pre-registration: Please provide all the necessary identity information before the system closed, otherwise, please complete the registration onsite.

到达现场:请至海外人工柜台,出示证件及 已注册完成的二维码或号码,并于柜台核实 身份信息及拍照留档, 领取胸卡。验证完成 后,胸卡上盖章。

Please present ID card/passport with the registration QR code/registration no. or register onsite at the service counter. Stamped badge will be provided after authentication of photo ID.

微信登记: 请在微信系统填写个人资 料、身份证信息等完成注册。

WeChat registration: Please fill in personal and ID card/passport information to complete the registration.

如有需要,请至自助机或柜台打印胸 卡。

If necessary, please proceed your badge at self registration or badge counter.

Visitors from Hong Kong.



请至海外人工柜台, 出示证件及已 注册完成的二维码或号码,或进行 現場登记: 并于柜台核实身份信息 及拍照留档, 领取胸卡。验证完成 后, 胸卡上盖章。

Please present ID card/passport with the registration QR code/registration no. or register onsite at the service counter. Stamped badge will be provided after authentication of photo ID.



国内观众: 在1号或2号入口厅设置的闸机处刷身份证原件入场

Domestic visitor: Please scan ID card at entrance hall no. 1 or no. 2 for admission

海外观众: 在 1 号或 2 号入口厅设置的闸机处刷已盖章的胸卡入场

Overseas visitor: Please scan stamped badge at entrance hall no. 1 or no. 2 for admission

欢迎来临参观中国 (上海) 国际乐器展览会

Welcome to visit Music China